

國立臺中科技大學 無違反學術倫理聲明書
National Taichung University of Science and Technology
Statement of Academic Ethics

立聲明書人_____(姓名/Name)(學號：_____)於_____系，撰寫
(論文題目/Thesis title)_____期間，業經指導
教授指示：絕不可剽竊、抄襲及剪貼他人之論述，並已獲知剽竊、抄
襲及剪貼論文之定義。因此，凡引述他人之觀點及圖表，本人皆在論
文詳實註明出處，絕未涉及抄襲、剽竊及剪貼等違反學術倫理之情事。
如有違反，本人除願意負起法律責任，並無條件同意由教育部及國立
臺中科技大學註銷本人之碩士學位，絕無異議。

I declare that the texts, citations, charts, figures, illustrations, and pictures
contained in the thesis titled_____have
no plagiarism of others' works nor violations of academic ethics. I accept
legal liability for plagiarism and violations of academic ethics and
completely agree the revocation of the Master's Degree granted to me by
The Ministry of Education (Taiwan) and National Taichung University of
Science and Technology if any of the said misconduct is confirmed true.

聲 明 人(Student)：_____ (親筆簽名 Signature)

中 華 民 國 _____ 年 (Y) _____ 月 (M) _____ 日 (D)

*本聲明書請裝訂於參加學位考試申請書，併案申請。